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Uitspraak Raad van State beroep revisievergunning chemiebedrijf DuPont te Dordrecht 

Op 27 augustus 2014 heeft de Afdeling Bestuursrechtspraak van de Raad van State (hierna: Raad  

van State) uitspraak gedaan in bovenvermelde zaak. Dit beroep is namens ons college ingediend 

door de heer Vollenbroek van bureau MOB. Met een CIB van 12 november 2013 hebben wij uw 

raad daarover geïnformeerd. De uitspraak is als bijlage bijgevoegd. 

 

De Raad van State heeft het beroep op 1 onderdeel gegrond verklaard en voorschrift A.1 uit de 

vergunning vernietigd omdat dit tot rechtsonzekerheid zou leiden. Het gaat hier om een 

inconsistentie tussen het dictum van het besluit en genoemd voorschrift. Het dictum van het besluit 

bepaalde dat specifieke onderdelen van de vergunningaanvraag zijn gekoppeld aan de vergunning 

terwijl voorschrift A.1 suggereert dat de gehele vergunningaanvraag deel uit maakt van de 

vergunning. De aangevoerde beroepsgronden die betrekking hebben op het niet voldoen aan best 

beschikbare techniek (BBT) van de meest risicovolle activiteit voor de omgeving te weten het in 

een open ruimte overslaan van waterstoffluoride (HF) vanuit spoorketelwagons en het onvoldoende 

handhaafbaar zijn van de voorschriften voor waterstoffluoride en chloor zijn niet gehonoreerd. Op 

deze wezenlijke punten is het besluit in stand gelaten. 

 

Wij hebben de uitspraak voorgelegd aan de heer Vollenbroek. Vanuit zijn deskundigheid blijft hij 

van mening dat de bestuursrechter een onjuiste interpretatie heeft gegeven aan de 

Eurofluordocumenten waarop de BBT-toets van het waterstoffluoride overslagpunt is gebaseerd. 

De uitspraak van de hoogste rechtsprekende instantie moet echter worden gerespecteerd.  

De heer Vollenbroek vindt dat de gemeente in de vergunningprocedure veel heeft bereikt met de 

doorgevoerde aanscherping van de emissie-eisen naar de lucht. Ook vindt hij dat de gemeente er 

alles aan heeft gedaan om de bedrijfsactiviteiten bij DuPont zo veilig mogelijk te krijgen. Wij 

zullen ook naar de toekomst hier scherp op blijven toezien en in procedures, zo nodig, gebruik 

maken van de mogelijkheden om onze standpunten naar voren te brengen ter bescherming van de 

leefomgevingskwaliteit voor onze burgers. 
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Bijlage: Uitspraak Raad van State d.d. 27 augustus 2014  


